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                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

 Dotyczy BR.0003.412.2024 

 

W odpowiedzi z dnia 09.07.2024 r. napisano: 

MZUK informuje, iż nie planuje zakupu nowego sprzętu fitness. 

Ciekawa odpowiedź – nie i koniec. 

To proszę mi wyjaśnić dlaczego nie MZUK nie planuje zakupu w/w sprzętu? 

  

 

  

 

 

 

  

                                                                          Jan Pająk 

                                                                          Radny Rady Miasta Gliwice 

 

 


